
Referat af bestyrelsesmøde den 26. 09.2013 
Hartkorns Grundejerforening 

 
 
 
 

Tilstede: Jon Rasmussen, Søren Hansen, John Petersen, Jens Petersen, Ole Kulonka,                   
Bent Rasmussen, Lennart Kristiansen, og Tommy Krastrup. 
 
Mødet indledes med en kort høring om sommerens hændelser. Der er ikke sket det store i forenings 
regi.  
 
Bent orienterer om økonomien, som fortsat ser fornuftig ud. Alle har indbetalt skyldigt kontingent. 
Dog var der en enkelt, som det holdt lidt hårdt med. Fra næste opkrævning vil der blive strammet 
op omkring rykkergebyr ved for sent indbetalt kontingent.                                                           
Foreningen er blevet pålagt, at etablere en digital postkasse, Bent ordner det fornødne. 
 
I sommerens løb har der været ført dialog med 2 entreprenører om ny overfladebelægning på alle 
stikveje i foreningen. Der er indkommet 2 tilbud, som næsten er identiske, men da de næsten ville 
tømme vores beholdning, blev bestyrelsen enige om, at forsøge med en løsning, hvor de værste 
huller bliver repareret. Dette skulle gerne bevirke, at vi kan vente 4 – 5 år med en totalløsning. 
Lennart prøver, at indhente priser på denne løsning. 
 
Hartkornsparken har erkendt, at de skal medvirke med 50% på vedligeholdelse af Skæppevej. 
 
Næste møde blev aftalt afholdt medio december. 
 
Under eventuelt blev det oplyst, at der stadig er parkeringsproblemer på flere veje. Der tages 
kontakt til kommunen for, at høre deres løsningsforslag til dette problem. Hvis der fortsat bliver 
parkeret uhensigtsmæssig, vil det blive umuligt for snerydningsvogne, at rydde tilfredsstillende for 
sne når dette bliver aktuelt. 
 
Der tages kontakt til samme entreprenør som sidste vinter, for aftale om rydning af sne, på samme 
vilkår som tidligere. 
 
 
Tommy Krastrup 
Sekretær og referant. 


